
 
 

  Referat styremøte FNF Oslo 
   Tid: 28.10.20, kl.16:30 - 17:50 

     Sted: Digitalt gjennom Teams 
 
 
Tilstede: Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn), Nicolay Moe (OF), Randi Wilhelmsen (NOA), Inger 

Elisabeth Tveide (NJFF Oslo), Ole Vignes (NOFOA), Martin Veastad (OOF), Adrian Mortensen 
(FNF Oslo) 

Forfall: Lisa Näsholm (Skiforeningen), 
  
 

 

Sak 25/20 

Kort gjennomgang av referat for forrige styremøte 
 https://fnf-nett.no/oslo/download/451/  

OK – ingen bemerkninger 

 

Sak 26/20 

Orientering – hva har FNF Oslo jobbet med i det siste, og hva skjer frem mot årsskifte 
 Koordinator orienterer kort om kurs, strømming, årlige FNF samling og andre drift-relaterte 

nyheter. 
 Uttalelse Ljansbruket – kort om prosessen. 
 Vi setter dato for neste styremøte og årsmøte 2021.  

 
Neste styremøte blir 8. januar 2021 
Årsmøte avholdes 13. april 2021, koordinator sender ut invitasjon og kontakter valgkomite.  

 

Sak 27/20 

Plansaker i marka - Sørkedalen 
 https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?direct=Y&mode=&caseno=20

2003007 
 Koordinator orienterer om en planlagt utbygging i Sørkedalen og legger fram bakgrunn og 

historikk.  
 Vi tar en gjennomdrøfting av saken, med mål om å kunne ta lærdom og belyse viktigheten av 

å være tidlig på ballen.   

VEDTAK: Følger opp resten av stedene som står listet i stadfestelsen. Adrian sjekker med NOA 
angående status i Sørkedalen og holder styret oppdatert. 

 

Sak 28/20  

Kurs 
 Vi tar opp det siste punktet fra forrige møte og diskuterer litt rundt kurstilbudet FNF har – er 

det bra, for mye, for lite? Burde fokuset være annerledes?  



 

 

 Det ønskes innspill på gode kurs som kan være relevante blant medlemsforeningene eller 
internt for FNF. Eksempler på disse kunne være styrekurs, økonomiledelse og 
organisasjonsarbeid.   

Inger Lise Tveide (NJFF Oslo): Bra med kurs i lovverk – forståelse og bruk. Kan vurdere kurs i PR-
arbeid, SOME, gjennomføring av digitale årsmøter (hvordan løse utfordringer med votering, god 
demokratisk medvirkning osv.) 

Randi Wilhelmsen (NOA): Bra med kurs om lovverk. Kanskje begrense kurs i GIS noe, i hvert fall se an 
behov. Skal undersøke og videresende stoff på innskrenket klagemulighet i plansaker til Adrian – 
mulig kurs/seminar. 

Martin Veastad (OOF): Bra med kurs hvor man lærer å tolke lovverk – få inn jurister som kan forelese 
i dette. 

Dag Olav Brækkan (DNT Oslo og Omegn): Vurdere å holde organisatoriske kurs – f.eks. i regnskap, 
økonomi, «hvordan jobbe i et styre» osv. 

 

 
Sak 29/20  

Eventuelt 
Østmarka nasjonalpark 
Ikke noe behov for FNF Oslo å sende inn en uttalelse – organisasjonene skriver egne. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Adrian Mortensen 
Fylkeskoordinator 
_____________________________                                                       
Forum for natur og friluftsliv Oslo 


